
Dagsorden til bestyrelsesmøde 
Mandag d. 30. oktober 2017 kl. 19.30 hos Linda 

 
Fraværende: Sjoerd     

1. Administrativ/organisatorisk   
Tovholder 

1a Referat sidste møde:   Godkendt Hans Jørn 

1b   

1c Økonomi:   kr. 95.968 + ca. 13.500 som endnu ikke er kommet ind Dorthe 

1d   

 
2.   Løbende og Ny 

 

 

2a Trafikforholdene på Søndervig Landevej:   Intet nyt Hans Jørn 

2b Spangprojektet:   Det, som bliver realiseret, er: 
                                Madpakkehus og landgangsbro. 
                                Stien til Vesterhede bliver ikke til noget i denne          
omgang 

Dorthe 

2c Velkommen Her:   Projektet fortsætter i form af en ”café”, hvor alle 
fremmedsprogede kan komme og styrke deres danskkundskaber ved 
primært at TALE dansk. Der er ikke tale om undervisning men en slags 
lektiehjælp, der kan suppleres med samtaler ud fra forhåndenværende 
billedmateriale mm. 
Der indkøbes en computer med printer. Repræsentanter for ”caféen” 
mødes med Centerbestyrelsen for at afklare lokaleproblematikken. Vi 
ønsker at bruge det tidl. spinninglokale bag Cafeteriaet. Vi forestiller os, 
at lokalet udstyres med ”bibliotek” og evt. gamle kort fra skolen. 

Hans Jørn  
Dorthe 

2d Udbygning af stisystemet:   Endnu intet fra kommunen. HJ kontakter 
forvaltningen. Vi slår endnu engang fast, at vi prioriterer stien ml. 
Klitvejen og Kloster højest. 

Sjoerd 

2e Holmbohjemmet:   Intet nyt Sjoerd 

2f Fibernet:   Der graves. Lars 

2g Bankokarl:   Stor succes – rigtig mange mennesker i Kloster. Vi afventer 
evaluering fra de involverede. 

Linda 

2h Fælles arrangement med centret og HGU:   Der arbejdes på at lave et stykke 
papir med fælles retningslinjer. 13. november holdes møde om emnet. 

Linda 

2i Naturens dag:   Vi har et ønske om, at HGU og Centret vil gå med i arbejdet. 
Evt. med udløber til en byfest, som der synes at være stemning for. 

Linda 

2j   

 
3. Fuldført 

 

3a   

 
 

4. Faste 
 

 

4a Bosætningsarbejdet:  Bestyrelsesmedlemmerne bedes til næste gang 
tænke over, hvad vi konkret kan gøre for at fremme bosætningen på 
Holmsland. Kan/skal vi gøre noget? 

Jesper 

4b LAG: Sjoerd 



4c LDR:   Dorthe og Hans Jørn deltager i årsmødet. Sjoerd 

4d Sognebladet:   Jesper fremlagde forslag til prispolitik for annoncer. Efter 
en tilretning blev forslaget vedtaget. 

Sjoerd 

4e Hjemmesiden:   Intet nyt Linda, Sjoerd 

4f Loppemarked:   Loppemarkedsdagene indbragte i alt ca. 16.000 kr Dorthe 

4g Kloster legeplads:   Plantning af læhegn udskydes til foråret. Jesper har 
vand. 

Linda 

4h Flagallé:   En flagstang er knækket.  Bent 

4i Julebelysning:   Tændes d. 26. november Lars 

4j Grønne områder: 
Polden, Høkers Plads, Ragna Tangs Plads:   Lars behandler de grønne 
områder 
Spangen:    Se ovenfor pkt.2b 
Sogneparken:   De nye handicapvenlige bænke er færdige. Hans Jørn 
undersøger, om Kompetancecentret skal have de gamle med tilbage til 
reparation. 
 

 
Lars 
Dorthe, Bent 
Hans Jørn 

4k Infoskærme:   --- Dorthe 

4L Offentligt tilskud:   --- Sjoerd, alle 

 
5. Evt. :     Hims overtages af carina med Dorthe på sidelinjen 
Næste møde:   11. dec.  – gerne med julehygge 
 

 

 
 
 
 
 
Formand Sjoerd Both 
 
_____________________________________                                                           
 

 
 
 
Næstformand Lars Provstgaard 
 
__________________________________ 

 
Sekretær Hans Jørn Sørensen 
 
_____________________________________                                                                                                                              
 

 
Kasserer Dorthe N. Krogsgaard 
 
_________________________________ 

 
Medlem Jesper Aarup 
 
_____________________________________ 
 
 

 
Medlem Bent Poulsen 
 
_________________________________ 

 
Medlem Linda Tøt 
 
_____________________________________ 
 

 

 


